
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr XX/2019 

XX Sesja w dniu 30 grudnia 2019  

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2019 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:45 tego samego 

dnia. Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=HU31o3MTcNU 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych.  

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Dwudzieste posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 30 grudnia 2019 roku o godz. 12:00 

otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy  - Adam Kopis, 

- Sekretarz Gminy  - Małgorzata Gąszczak, 

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                       

Tomasz  Jerczyński, 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Lucyna Kasprzak, 

- podinspektor ds. pozyskiwania środków zewnętrznych – Marcin Sarnowski, 

- inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- informatyk – Przemysław Mrózek, 



oraz sołtysi i zaproszeni goście według podpisanych list obecności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1.   Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-

2039 r., 

3) ustalenia wykazu niezrealizowanych wydatków Gminy Łęka Opatowska, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2019, 

4) przyjęcia darowizny nieruchomości zabudowanej położonej w Łęce Opatowskiej 

na rzecz Gminy Łęka Opatowska. 

7. Opinia w sprawie propozycji połączenia dróg poprzecznych w ramach planowanego 

przebiegu drogi  ekspresowej S11 na terenie Gminy Łęka Opatowska. 

8. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Planowania i Budżetu.  

9. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu.  

10. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Gospodarczej. 

11. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zakończenie obrad XX Sesji Rady Gminy. 

Wobec braku uwag porządek obrad poddano pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Marian Pacyna 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z XIX sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 

wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 

lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 



Idąc dalej poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Marian Pacyna 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Idąc dalej głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który przekazał, iż rozmowa i ustalenia 

z Panem Starostą wspomniana w sprawozdaniu Wójta w której również uczestniczył 

przebiegały pozytywnie. Następnie złożył najserdeczniejsze życzenia noworoczne i 

podziękował za współpracę w 2019 r. która doprowadziła do wykonania wspólnych 

inwestycji.  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 

 

Głos zabrała  Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która przedstawiła zmiany uchwały budżetowej 

/24:44 -26:42 minuta transmisji/.  

Wobec braku innych pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XX/113/2019 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Marian Pacyna 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-2039 r., 

 

Głos zabrała  Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-2039 r. /31:46 -33:36 minuta 

transmisji/.  

Wobec braku innych pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XX/114/2019 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-2039 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Marian Pacyna 

 

3) ustalenia wykazu niezrealizowanych wydatków Gminy Łęka Opatowska, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2019, 

 

Głos zabrała  Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która przedstawiła  iż zgodnie z 

obowiązującymi przepisami ustawy o finansach publicznych organ stanowiący jednostki 

samorządu terytorialnego może ustalić wykaz wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego oraz określa ostateczny termin dokonania każdego wydatku ujętego w wykazie. 

Środki finansowe na wydatki ujęte w wykazie zostaną zgromadzone na wyodrębnionym 

subkoncie  podstawowego rachunku bankowego. Razem niezrealizowane  wydatki 351 000 

zł. i są to min.: 

 

1. Zadanie pn; „Wykonanie nowego ujęcia wody ( poszukiwania ) oraz wykonanie 

dokumentacji technicznej wraz z budową nowego ujęcia wody dla m. Siemianice dla potrzeb 

zaopatrzenia w wodę  mieszkańców ze stacji SUW Marianka Siemieńska „ 48 000 zł. -   Dział 

010, rozdział 01010, paragraf 6050. Rozstrzygnięto przetarg na wykonanie dokumentacji 

techniczne, jednak w związku z koniecznością uzyskania odpowiednich pozwoleń, zadanie 

zostanie wykonane w II kw. 2020r.  

 



2. Zadanie pn; „Zakup, dostawa i montaż dwustanowiskowego garażu” – 18 000 zł. – dział 

700, rozdział 70005, paragraf 6060. Wyłoniono oferenta  na dostawę garażu i podpisano 

umowę. Całość zadania  zostanie wykonana do końca I kw. 2020r.    

 

 

3. Zadanie pn; „Remont i modernizacja Sali widowiskowej Urzędu Gminy Łęka Opatowska 

wraz z remontem zaplecza socjalnego w części administracyjnej” – Dział 750, rozdział 

75023, paragraf  6050. Wykonano modernizacje Sali oraz zaplecza sanitarnego. Obecnie po 

rozstrzygniętym przetargu podpisano umowę na wyposażenie Sali. Zakończenie całości 

zadania w I kw. 2020r.     

 

4. Zadanie pn; „Projekt i rozbudowa szkoły Podstawowej w Siemianicach „ 160 000 zł.-  

Dział 801- rozdział 80101, paragraf 6050.   W związku z problemem z wykonawca zadania, 

nie usunięciem usterek oraz brakiem możliwości zakończenia zadania, Gmina wypowiedziała 

umowę. Jednocześnie na zakończenie zadania wyłoniła w drodze przetargu nowego 

wykonawcę. Podpisani umowę, a termin zakończenia ustalono na koniec I kw. 2020r.  

 

5. Zadnie pn; „Budowa oświetlenia ulicznego w m. Siemianice – od szkoły do Granic „ 

70 000 zł – Dział 900, rozdział 90015, paragraf 6050. Wyłoniono oferenta  na wykonanie 

inwestycji. Wykonanie zdania do końca 2019r. ze względu na zakres prac staje się 

niemożliwe. Zakończenie zadania do końca II kw. 2020r.  

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XX/115/2019 w sprawie ustalenia 

wykazu niezrealizowanych wydatków Gminy Łęka Opatowska, które nie wygasają  

z upływem roku budżetowego 2019, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Marian Pacyna 

 

4) przyjęcia darowizny nieruchomości zabudowanej położonej w Łęce Opatowskiej na rzecz 

Gminy Łęka Opatowska. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił iż nieruchomość, o której mowa w treści uchwały 

stanowi własność Ludowego Klubu Sportowego "ZAWISZA" w Łęce Opatowskiej. Walne 

Zebranie Członków Klubu podjęło uchwałę o przekazaniu w formie darowizny 

nieruchomości zabudowanej położonej w Łęce Opatowskiej. 

Przekazanie nieruchomości na własność Gminie Łęka Opatowska, pozwoli poczynić starania 

o pozyskiwanie środków zewnętrznych na remont szatni. Funkcja budynku zostanie 

zachowana. 



W związku z powyższym niezbędne jest podjęcie przez Radę Gminy Łęka Opatowska. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XX/116/2019 w sprawie przyjęcia 

darowizny nieruchomości zabudowanej położonej w Łęce Opatowskiej na rzecz Gminy 

Łęka Opatowska 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Marian Pacyna 

 

W tym momencie ogłoszono przerwę /47:53 minuta transmisji/.  

 

Po przerwie wznowiono obrady /01:06 minuta transmisji/. Na salę posiedzeń wszedł Radny 

M. Pacyna.  

  

7. Opinia w sprawie propozycji połączenia dróg poprzecznych w ramach planowanego 

przebiegu drogi ekspresowej S11 na terenie Gminy Łęka Opatowska. 

 

 Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił zmianę do pierwotnego stanowiska ustalonego po 

posiedzeniu sesji Rady Gminy w dniu 18 grudnia 2019 r. w sprawie propozycji połączenia 

dróg poprzecznych w ramach planowanego przebiegu drogi ekspresowej S11 na terenie 

Gminy Łęka Opatowska, spowodowanej informacją telefoniczną od europoseł Pani Andżeliki 

Możdżanowskiej. Zmiana dotyczyła optymalizacji kosztów po stronie wykonawców drogi  

S 11 i prośby o wybór i wskazanie przez osoby decyzyjne w gminie z trzech planowanych 

wstępnie wiaduktów – dwóch. Wcześniej planowana była budowa wiaduktów między 

Kużnicą Słupską a Zmyśloną Słupską, między Stogniewem a Zmyśloną Słupską  i między 

Kuźnicą Słupską  a Lipiem. Po wspólnych ustaleniach Rady Gminy, Wójta  i Pani Sołtys wraz 

z mieszkańcami sołectwa Kuźnica Słupska przygotowano opinię w której Rada Gminy Łęka 

Opatowska wnioskuje o wybudowanie trzech wiaduktów na istniejących drogach o numerach: 

5694P, DG 863037,  DG 863039 tak jak w pierwotnym projekcie, gdyż jest to rozwiązanie 

najbardziej korzystne dla lokalnej społeczności. Lecz w przypadku optymalizacji kosztów 

inwestycji – budowy dogi S11  Rada Gminy wnioskuje o wprowadzenie zmian w projekcie i 

wykonanie wiaduktu nad drogą DG 863039 /między Kuźnicą Słupską a Zmyśloną Słupską/, a 

ewentualne odstąpienie mogłoby dotyczyć wiaduktu nad drogą DG 863037 /między Kuźnicą 

Słupską a Lipiem/. 

Idąc dalej głos zabrał Radny Jeziorny, który podziękował za szybką interwencję. Podkreślił, 

iż jest „za” pozostawieniem wszystkich trzech wiaduktów lecz w przypadku obniżenia 

kosztów  i wyboru z trzech wiaduktów dwa to popiera w/w stanowisko rezygnacji z wiaduktu 

między Kużnicą Słupską a Lipiem.  



Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który podkreślił, iż droga S11 będzie drugim odcinkiem 

po drodze krajowej nr 11, który dzieli gminę na dwie części. Nie wyobraża sobie  żeby, wyżej 

wymienionych wiaduktów i dróg dojazdowych nie było w kontekście dojeżdżających 

mieszkańców, właścicieli gruntów jak i pozostałych uzytkowników.  

Wobec braku pytań i uwag odczytano opinię w sprawie propozycji połączenia dróg 

poprzecznych w ramach planowanego przebiegu drogi ekspresowej S11 na terenie Gminy 

Łęka Opatowska. 

Idąc dalej głos zabrał Radny Skotnik, który spytał, czy w Siemianicach pozostaną zjazdy, 

wjazdy i czy pozostanie ul. Chróścińska i Czereśniowa. Jak to będzie wyglądać w tej 

miejscowości? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż z informacji jakie posiada to, tylko o odcinku drogi od granicy  

z Gminą Baranów do miejscowości Raków. W dalszej części przebiegu drogi nie jest w ogóle 

proszony o jakieś opinie w tym temacie. Wójt przekazał iż poprosi  Generalną Dyrekcję Dróg 

i Autostrad oraz Biuro Projektowe Trak,t aby przygotowano dalszy przebieg drogi 

ekspresowej S11 przez sołectwo Siemianice i jego obręb, aby nie wprowadzać mieszkańców 

w błąd.  

Wobec braku uwag i pytań  w/w opinię Rada Gminy w obecności 15-tu radnych 

uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła opinię Nr XX/1/2019 w 

sprawie propozycji połączenia dróg poprzecznych w ramach planowanego przebiegu 

drogi ekspresowej S11 na terenie Gminy Łęka Opatowska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

8. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Planowania i Budżetu. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Planowania i Budżetu – P. Jeziorny, który przedstawił 

sprawozdanie z rocznej działalności komisji, które stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

9. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu. 

 

Głos zabrał Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia Kultury i Sportu – K. Szczepańska, 

która przedstawiła sprawozdanie z rocznej działalności komisji, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

10. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Gospodarczej. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Gospodarczej – M. Skotnik, który przedstawił 

sprawozdanie z rocznej działalności komisji, które stanowi załącznik do niniejszego 



protokołu. 

 

11. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Ł. Olbrych, który 

przedstawił sprawozdanie z rocznej działalności komisji, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu 

 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

 

13. Wolne wnioski i informacje. 

 

Głos zabrał Sołtys wsi Trzebień, który spytał w imieniu mieszkańców sołectwa, kiedy będzie 

ogłoszony przetarg na budowę sali wiejskiej? 

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż zdaje sobie sprawę z zakresu prac oraz podpisania umowy z 

Marszałkiem na 0,5 mln i terminem  realizacji do końca czerwca 2020 roku. Obiecał, że na 

początku stycznia powinien być ogłoszony. Następnie powiedział, iż zrobi wszystko aby 

realizacja tej inwestycji nie była zagrożona i była zakończona zgodnie z terminem.  

 

Idąc dalej Sołtys wsi Trzebień podziękował za odpowiedź oraz zapewnił, iż mieszkańcy na 

pewno będą się starać pomóc przy realizacji, a po Wójta wypowiedzi będą spokojniejsi bo 

chodzą i pytają. 

 

Następnie Wójt Gminy zaprosił wszystkich na koncert kolęd w dniu 06.01.2020 r. w Kościele 

Parafialnym w Siemianicach  o godz. 17.00 

 

Idąc dalej przedstawił dane statystyczne dot. urodzeń, zgonów, małżeństw i meldunków za 

2018 i 2019 r.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zaprosił na uroczysty obiad do „Zajazdu u Bogusi” z okazji 

zakończenia roku 2019 oraz poprosił o odbiór diet w kasie Urzędu   

 

14. Zakończenie obrad XX Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad o  godz. 13.45  zamknięto obrady XX sesji Rady 

Gminy. 

Przewodniczący 

Rada Gminy Łęka Opatowska 

/-/ Michał Jerczyński 

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


